



Nur Ashikin menerima trofi johan pidato Bahasa Jerman daripada Duta Jerman.

Johan Pidato Bahasa Jerman milik peserta muda

SERDANG (17 Sept) - Nur Ashikin Mohammed Thajudin terus membuktikan kehebatan dengan muncul sebagai johan keseluruhan menewaskan 30 peserta dalam Per pertandingan Pidato Bahasa Jerman kali ketiga.

Program anjuran Jabatan Bahasa Asing, Fakulti Bahasa Moden dan Komunikasi, Universiti Putra Malaysia, mendapat sambutan di luar jangkaan baru-baru ini.

Nur Ashikin yang berumur 13 tahun, pelajar Sekolah Menengah Kebangsaan Bukit Jambul, Pulau Pinang berjaya mengalahkan para peserta yang lebih dewasa dan turut menjadi johan pemedato peringkat pertengahan.

"Saya sungguh tidak sangka untuk menang pada tahun ini. Persaingan sungguh hebat. Setelah diumumkan sebagai pemenang dua johan tersebut, saya masih tidak percaya. Sehingga, salah seorang hakim memberitahu

bahawa sebutan dan pemilihan perkataan yang saya sampaikan adalah tepat, fasih dan lancar," katanya ketika dihubungi wartawan.

Pada tahun lalu, beliau adalah johan kategori permulaan. Katanya, dia mulai membuat persiapan pada bulan April lalu. Ini kerana peringkat pertengahan lebih sukar dan memerlukan penguasaan bahasa yang tinggi pada tahun ini.

Berdasarkan rekod, dia juga mencatat sejarah sebagai pemedato termuda johan keseluruhan pidato bahasa Jerman di Malaysia.

Seramai 30 peserta yang bertanding terdiri pelajar dan siswazah sekolah-sekolah dan institusi pengajian tinggi tempatan. Antaranya, penuntut UiTM, UPM, UTM, Institute of Diplomacy and Foreign Relations Kuala Lumpur, Sek. Men. Sains Tunku Jaafar, Negeri Sembilan dan Goethe-Institute Kuala Lumpur.

Ternyata, syarahan yang bertajuk kepentingan air yang disampaikan dalam bahasa Jerman memberi tuah kepadanya untuk membawa pulang piala pusingan, telefon bimbit keluaran terbaru Siemens, tiket penerbangan pergi dan balik ke Bangkok dan hadiah cenderahati dari syarikat Jerman di Malaysia.

Menurut Ashikin, kejayaan yang sungguh bernilai ini hasil daripada usaha gigihnya dan tunjuk ajar daripada seorang guru bahasa Jerman, Cikgu Marion Urbanski, di Pertubuhan Malaysia Jerman di Pulau Pinang.